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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 27 czerwca 2022 r. dotyczącą wykonania prac 

ziemnych przy terenie świetlicy wiejskiej w miejscowości Borzęcino informuję, że zakres prac 

uzgodnił Pan Sołtys z przedstawicielem firmy Usługi Transportowe Roboty Ziemne i Drogowe 

Piotr Zielonka. Pan Sołtys przekazał również do urzędu informację, że mieszkaniec jest w stanie 

wykonać prace taniej niż za 8 000,00 zł, ale nie wystawi faktury. 

Pan Sołtys został poinformowany o rozpoczęciu prac oraz o tym, że końcowa wycena 

możliwa będzie do wykonania przez firmę dopiero po wykonaniu prac. Pan Sołtys na każdym 

etapie był informowany, że z uwagi na aktualnie ciągle rosnące ceny usług kwota może 

przekroczyć 8 000,00 zł i zgodził się z tym. 

Poniżej przedstawiam odpowiedzi na zadawane pytania według ich kolejności. 

1) kto z ramienia UG dzwonił do Sołtysa i lobbował za przesunięciem środków finansowych 

z funduszu sołeckiego w większej wysokości na w/w cel? 

Odpowiedź: Z Panem sołtysem rozmawiali pracownicy urzędu zajmujący się realizacją 

funduszu sołeckiego oraz współpracą z sołtysami. 

2) gdzie zostaje składowana ziemia, która została wybrana w wyniku prowadzonych prac? 

Odpowiedź: Ziemia była składowana na działce gminnej w miejscowości Borzęcino. 

3) czy inwestycja będzie kontynuowana, a jeżeli tak to w jakim zakresie i kto będzie wykonywał 

prace? 

Odpowiedź: Inwestycja została już zakończona. 

4) jaki ma być efekt prowadzonych prac? Jakie są ustalenia w tym zakresie? 

Odpowiedź: Efektem prowadzonych prac miało być uporządkowanie terenu przy świetlicy 

i usunięcie zbiorników na nieczystości ciekłe.
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5) kto weryfikował kosztorys inwestorski ze stanem rzeczywistym, w szczególności w zakresie 

ilości m3 ziemi, która ma być usunięta/przesypana? Jakie były podstawy do powyższych 

wyliczeń, kto je ustalał i na jakiej podstawie? 

Odpowiedź: Kosztorys był weryfikowany przez pracowników urzędu, wyliczenia zostały 

wykonane po przeprowadzonych pracach. 

6) dlaczego nie przedłożono radzie sołeckiej kosztorysu inwestorskiego przed rozpoczęciem 

wykonywania prac ziemnych? 

Odpowiedź: Kosztorys nie został przedłożony radzie sołeckiej, ponieważ gmina nie ma 

obowiązku konsultowania ofert z radą sołecką. 

7) jeżeli prace nie będą kontynuowane to kto zapłaci za dotychczas wykonane prace? 

ewentualnie jeżeli prace będą kontynuowane czy UG pokryje wydatki stanowiące kwotę 

wyższą, niż przewidziana przez Sołectwo kwota 8.000 zł? 

Odpowiedź: Dotychczas wykonane prace zostaną pokryte ze środków funduszu sołeckiego. 

8) jakie ma być końcowe przeznaczenie terenu, na którym odbywają się prace ? 

Odpowiedź: Celem wykonanych prac miało być uporządkowanie, utwardzenie i wyrównanie 

terenu przy świetlicy w miejscowości Borzęcino. 

Nadmieniam, że wszystkie przeprowadzone prace konsultowane były z Panem Sołtysem. 

Uczestniczył On w pracach na każdym etapie i osobiście uzgadniał zakres prac 

z przedstawicielem firmy Usługi Transportowe Roboty Ziemne i Drogowe Piotr Zielonka. Po 

przeprowadzonych negocjacjach Wykonawca wyraził zgodę na wykonanie prac w kwocie 

zabezpieczonej w funduszu sołeckim. Przedstawiony kosztorys zawierał stawki obowiązujące 

aktualnie na rynku usług oraz transport sprzętu z siedziby wykonawcy. Z uwagi na 

wykonywane przez firmę inne prace w pobliżu miejscowości Borzęcino oraz wywozie mniejszej 

ilości ziemi niż zakładano można było znacząco obniżyć koszt inwestycji.  
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